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Geluidsactieplan  
De geluidsbelastingkaarten en het actieplan dienen om de 5 jaar te worden geactualiseerd.  In de 
commissie Burger en Bestuur van 7 december 2017 zijn de geluidsbelastingkaarten vastgesteld. Naar 
aanleiding hiervan zou een actieplan worden opgesteld. Een geluidsactieplan is verplicht op basis van 
wetgeving en dient wat wij begrepen elke 5 jaar te worden geactualiseerd.  
Het actieplan bij deze geluidsbelastingkaarten uit 2017 (of meer recentere) hebben wij niet gezien tot 
op heden.  
1  Is dit actieplan er?  OAA  

2  Zo nee, waarom niet?  OAA    

3  Kun u ons een statusupdate van dit actieplan geven?  OAA    

4  Betekent dit dat we nu niet voldoen aan wetgeving?  OAA    

Koloniaal verleden Ouder-Amstel 
Uit het onderzoek over het koloniaal verleden van onze gemeente blijkt dat ook de gemeente Ouder-
Amstel te linken is aan de gebeurtenissen van die tijd. Een duidelijk en letterlijk beeld hiervan is een 
schilderij wat hier in het gemeentehuis hangt. Een schilderij wat met trots is opgehangen. Trots op de 
gene die dit schip wat te zien is heeft laten bouwen omdat deze persoon, meneer Ruys, geboren is 
onze gemeente. GroenLinks is van mening dat het belangrijk is dat er bij dit soort beelden duiding 
komt van de gebeurtenissen die hier achter schuilgaan. Op die manier worden mensen bewust van 
onze geschiedenis en kunnen ze hun eigen mening vormen over het beeld en de geschiedenis er 
achter. 
5 Is het college bereid om, al dan niet samen met de student die het 

onderzoek naar het koloniaal verleden heeft gedaan, bij dit schilderij 
een tekst te plaatsen waarop de geschiedenis van dit schilderij in het 
kort word uitgelegd zodat er meer duiding aan het schilderij wordt 
geven? 

GL 

 
6 Wat zijn de bevoegdheden van het college B&W inzake 

grondtransacties? 
PvdA 

7 Wat zijn de spelregels bij grondtransacties? PvdA 

8 Bestaat er een verordening c.q. besluit omtrent grondtransacties? PvdA 

Voornemen tot verkoop perceel Holendrechterweg. 
Het college heeft via berichtgeving in het weekblad voor Ouder-Amstel – d.d. 9 november 2022 -  het 
voornemen aangekondigd het perceel – nummer 2662 – gelegen aan de Holendrechterweg 12 te 
verkopen. De PvdA heeft de verantwoordelijke wethouder schriftelijk verzocht het voorgenomen 
besluit te heroverwegen. Artikel 169 lid 4 Gemeentewet regelt de informatieplicht bij private 
rechtshandelingen. 
9 Als fractie vragen wij om nader geïnformeerd te worden alvorens er 

een besluit wordt genomen tot verkoop van het genoemde perceel? 
PvdA 

10 Als gevolg van deze informatie de gevolgen van de mogelijke 
overeenkomst te bespreken in de commissie Ruimte en 
gebiedsontwikkeling? 

PvdA 

11 Rozenburglaan 
Sinds 22 november is de Rozenburglaan te Amsterdam afgesloten. 
Gezien deze afsluiting is de bereikbaarheid van en naar Duivendrecht 
zeer slecht en heeft consequenties voor de inwoners. 
 
Was het college hiervan op de hoogte? Is over deze stremming 
gecommuniceerd met Amsterdam en de inwoners van 
Duivendrecht? 

PvdA 

 



12 Opvang Wenckebachweg 
We begrijpen uit de berichten dat er definitief aan de 
Wenckebachweg een tijdelijke opvang wordt gerealiseerd voor 
Oekraïnse vluchtelingen en asielzoekers. De VVD vindt het goed dat 
onze gemeente bijdraagt aan het oplossen van de asielcrisis. Wel 
hebben  wij eerder onze zorgen geuit over de financiële 
consequenties voor onze gemeente en willen daarom graag van de 
burgemeester horen of de gemeente met de genomen maatregelen 
geen risico meer loopt op een fimanciele domper als het pand niet op 
tijd leeg is voor de geplande woningontwikkeling    

VVD 

13 Investeren in mobiliteit 
Afgelopen week kwam er goed nieuws: het rijk heeft budget 
vrijgemaakt om mobiliteitsknelpunten op te lossen. Uit de berichten 
lijkt het alsof onze gemeente hiervan ook gaat profiteren. Klopt het 
dat we budget krijgen vanuit het rijk voor oplossen van 
mobiliteitsknelpunten in onze gemeente en waar wordt het aan 
besteedt? 

VVD  


